
   

Alumnivereniging “Principia”

CONCEPT.
Notulen ALV 2020 van 15-10-2020, 16:00-17:30 uur.
Online video vergadering.

Aanwezig: Jan van Dongeren, André Oosting, Dorien van de Belt, Henny Abcouwer, Michiel van 
Santen, Geert Hidding, Gert Colenbrander, Albert op de Hoek, Ben Serree, Jan Kees te
Riet Scholten (gedeeltelijk), Evert Jan Klip (gedeeltelijk), Steven Olthof.
Deelnemers van Isaac Newton:
Jonne van Haastregt , Noor Lammerts van Bueren.

1. Opening.

De ALV wordt geopend met een welkomstwoord van de voorzitter Dorien van de Belt. Dorien 
presenteert een overzicht van de huidige bestuursleden. In het bestand ALV 2020 Principia.pdf zijn 
alle door Dorien gepresenteerde items opgenomen.

2. Mededelingen/vaststelling agenda.

 Voor deze ALV  met verplichte aanmelding i.v.m. de videoconferentie verbinding, hebben 
zich twaalf leden aangemeld en 4 leden afgemeld.

 De ALV 2020 zou eerst gehouden worden op 2 april 2020 maar is toen afgeblazen i.v.m. de 
corona maatregelen.

 De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

3. Verslag ALV 2019.

De concept notulen van de ALV 2019 worden ongewijzigd door de vergadering vastgesteld.

4. Jaarverslag Principia 2019.

 – Activiteiten overzicht  2019.

De voorzitter geeft een overzicht van de verschillende activiteiten en wetenswaardigheden van 2019.
Naast de 6 Principia dagen op de UT met vergaderingen van het bestuur en de SES (Senior Expert 
Support) groep, komen de activiteiten van SES (projecten en begeleiding studententeams), de 
activiteiten van de Duurzaamheidsgroepen, de Principiaprijs wedstrijd, de Principia Master-
lunchlezing, de Mastermeeloopdagen, sponsoring en het WB alumni nieuwsbulletin aan de orde.

 – Financieel jaarverslag 2019.

Dorien geeft een toelichting op de financiële positie van de vereniging door de financieel opvallende 
zaken de revue te laten passeren. Het saldo van de vereniging is op 31-12-2019 licht toegenomen 



   

met €710,23 tot € 37 092,63. De inkomsten in 2019 waren  € 6873,84 en de uitgaven € 6163,61. 
Hiervan is € 4000,-  uitgegeven aan sponsoring van Isaac Newton, het Green Team Twente en het 
Solar Boat Twente team.  De post catering /representatie is aanzienlijk lager uitgevallen, doordat een
aantal malen gebruik is gemaakt van een goedkopere eetgelegenheid op de UT.
Eind 2019 was het aantal leden 234.
Het saldo is ruim voldoende om nu en in de toekomst aan alle verplichtingen te kunnen voldoen. 

– Verslag kascommissie.

De kascommissie  bestaande uit Jan van Dongeren en André Oosting heeft online de kas 
gecontroleerd. De kascontrole is positief verlopen en er zijn geen onregelmatigheden geconstateerd. 
Dorien presenteert het verslag van de kascommissie. De kascommissie stelt hierin voor om de 
jaarstukken goed te keuren en de penningmeester en het bestuur decharge te verlenen voor het 
gevoerde financiële beleid in 2019. De vergadering stemt hiermee in.
Jan van Dongeren treedt reglementair af als lid van de kascommissie en de vergadering stemt ermee 
in dat Albert op de Hoek zijn plaats gaat innemen.

5. Jaarplan 2020

Aan de hand van de begroting presenteert Dorien de geplande activiteiten voor 2020. Door de  
corona crisis zijn veel activiteiten van de studententeams afgelast en zijn de bestuursvergaderingen 
van mei en september online gehouden. Hierdoor zullen de catering en representatie kosten dit jaar 
ook veel lager uitvallen dan begroot. André Oosting stelt voor om deze posten van de begroting te 
verlagen en de begroting sluitend te maken. Het bestuur zal hiernaar kijken en de penningmeester 
zegt toe deze posten zodanig te verlagen dat er minimaal een sluitende begroting ontstaat.
Geert meldt dat Principia activiteiten zoals ondersteuning van de studenten teams en de 
bijeenkomsten van Duurzaam Noord zijn doorgegaan maar wel worden bemoeilijkt door de corona 
maatregelen. Leden van de SES groep hebben de meeste tijd besteed aan de volgende onderwerpen:

 Ondersteuning van het Green Team Twente en het Solar Boat Twente team.

 Adviezen aan de Stichting Stop Afvalwater Twente over alternatieven voor de lozing van 
afvalwater door de NAM.

 Testen, berekeningen en adviezen over elektrisch varen, veelal waren dit projecten van de 
SEFF (Stifting Elektrysk Farre Fryslân).

Duurzaam Noord komt eenmaal per zes weken bijeen en houdt zich dit jaar bezig met het reviewen 
van de regeringsplannen voor de energietransitie. Duurzaam Oost heeft slechts eenmaal vergaderd 
en besloten niet meer te vergaderen zolang bijeenkomsten worden afgeraden i.v.m. het Covid-19 
virus.



   

6. Rondvraag.

 Ben Serree vraagt of het niet mogelijk is dat Principia excursies organiseert. Hij heeft een 
aantal excursies van de UT Alumni Kringen van Utrecht en Amsterdam meegemaakt en is hier
heel enthousiast over. De deelname was groot en de deelnemers waren erg tevreden over 
de kwaliteit van de excursies. De UT alumni kring Utrecht telt ca. 200 leden en is heel actief. 
Het bestuur vindt dit interessant om te horen en gaat bekijken of we deze 
contactmogelijkheid met Principia leden kunnen benutten. In onze contacten met het UT 
Alumnibureau zijn deze succesvolle excursies van locale alumni kringen nooit ter sprake 
gekomen.

 In aansluiting op de vorige vraag merkt Henny op dat de SES groep van Principia nog steeds 
een excursie naar een werf op de rol heeft staan, maar dat deze door omstandigheden nog 
niet is gerealiseerd.

 Jonne heeft info over de status van de komende Principiaprijs wedstrijd op 19 november. Er 
is een aantal malen overlegd gevoerd  met het ICD (Innovatie Cluster Drachten). Door de 
Covid-19 maatregelen is het niet meer mogelijk om de wedstrijd in Friesland te organiseren. 
Men wil de wedstrijd nu op de UT organiseren en als back-up de mogelijkheid voor een 
online wedstrijd open houden, mochten de dan geldende maatregelen dat noodzakelijk 
maken. ICD heeft een case voor de wedstrijd opgesteld, maar de discussie hierover is nog 
niet afgerond.

7. Sluiting.

Tot slot bedankt de voorzitter de aanwezigen voor hun deelname aan deze online vergadering en 
sluit zij de ALV.


